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Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ingrid Dalén Jan Lamby 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Ingrid Dalén (HSO/FUB) 

Vice ordförande Jan Lamby (HSO/HRF) 

Ledamöter Anna Källström (HSO/R) 

 Göran Gustafsson(SRF) 

 Berit Hinderson(HSO/FHLIS)  

 Amir Amirriazi (DHR)  

Inger Svedmyr 

(HSO/Elöverkänsligas förening) 

 

  

 

Dessutom närvarade föredragande handläggare Catarina Nilsson, Evelyn 

Lindell från Trafikkontoret, Anna Åsell, Karl-Johan Dufmats från 

Stadsbyggnadskontoret, Henrik Storm, Nyréns Arkitektkontor, Helen 

Olsson, SWEKO, Kristina Hoffmann.Rex. 

  

 

   

§ 1 Fastställande av dagordning 

Efter tillägg under punkten Rapporter och Övriga frågor 

kunde dagordningen godkännas. 

 

§ 2 Föregående protokoll 

Rådet godkände att protokoll nr 8/2008 och 9/2008 lades till 

handlingarna. 

 

§3 Inkomna skrivelser 
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Inga skrivelser har kommit in sedan det senaste 

sammanträdet. 

  

 

§ 4 Exploateringsnämnden 

Ordföranden gick igenom senaste dagordning, 

tjänsteutlåtanden samt protokoll för nämnden. 

 

Rådet noterade igen att i tertialrapporten nr 2 finns inget 

skrivet om tillgänglighet. 

  

 

§ 5 Ärenden tagna på delegation 

Följande delegationsärenden anmäldes och lades till 

handlingarna 

 Kv Åkervindan 7, Aspudden  

 Kv Racketen 9, Alvik 

 Kv Oxen Större 21 

 Kv Lillsjönäs 4, Ulvsunda 

 Kv Spikklubban m m, Älvsjö 

 Kv Alvik 1:18, Alvik 

 Kv Sjuksköterskan m m, Blackeberg 

 

§ 6 Tillgänglighetsprojektet informerar om handboken 

"Stockholm - en stad för alla”. 

Föredragande: Catarina Nilsson och Evelyn Lindell 

  Rådet anser att handboken "Stockholm - en stad för alla” ska 

tas av Kommunfullmäktige så att handboken blir Stockholm 

stads officiella dokument. Kommunstyrelsens handikappråd 

har tidigare framfört samma synpunkt.  

Dessutom anser rådet att det i de kommande markanvisnings- 

och exploateringsavtalen ska föreskrivas att man ska följa de 

föreskrifter/anvisningar som finns i handboken. Rådet bad 

Tillgänglighetsprojektet att ta kontakt med 

Exploateringskontoret för att få till stånd ändringen. 

 

Tillgänglighetsprojektet genomför insiktsutbildning med 

hjälp av ”Bygg-klokt” för hela Trafikkontoret. 

Stadsbyggnadskontoret kommer under våren 2009 att 

genomföra utbildningar för politiker i nämnden, chefer och 

berörda medarbetare. 
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Rådet tackar för informationen och den mycket bra 

handboken. 

  

 

§ 7 Inbjudan till samråd om förslag till Programsamråd för 

Lövholmen i stadsdelen Liljeholmen. Dnr 2006-11129-54 

Föredragande Anna Åsell 

Svar senast 30 september 2008 

Handikapprådet framför följande synpunkter att beaktas i den 

fortsatta plan- och byggprocessen:   

 

Rådet anser att angöring och parkering måste lösas trots att 

det är trångt på gatan. Enligt ”Stockholm  - en stad för alla” 

ska såväl angöring som parkering kunna ske inom 10 m från 

entréer. 

 

Rådet anser att bullernivån och förekomsten av luftpartiklar 

ska utredas ordentligt om Cementfabriken kommer att vara 

kvar i området. 

 

Rådet tackar för informationen. 

 

 

§8 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

Mossens Gård 5, Tallkrogsvägen 66 i stadsdelen 

Tallkrogen, S-Dp 2007-07591-54 

Föredragande: Henrik Storm, Nyréns Arkitektkontor  

Svar senast 23 september 2008 

Handikapprådet framför följande synpunkter att beaktas i den 

fortsatta plan- och byggprocessen:   

 

Rådet har inget att erinra mot förslaget om bevarande- 

bestämmelsen inte hindrar att huset blir tillgängligt för det 

ändamål den ska användas till. 

 

Rådet tackar för informationen. 

 

 

Paus 

 

§9  Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

Domkraften 4 i stadsdelen Örby, S-Dp 2007-36231-54  

Föredragande: Helen Olsson, SWEKO 

Svar senast 10 oktober 2008 

Handikapprådet framför följande synpunkter att beaktas i den 

fortsatta plan- och byggprocessen:   
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Rådet anser att man ska kunna angöra och parkera inom 10 m 

från alla entréer. Förslaget till detaljplan måste omarbetas så 

att det blir möjligt. 

 

Enligt rådets uppfattning är hissmåtten för smala. Om möjligt 

bör hissen göras bredare. 

 

Enligt uppgift kommer den föreslagna rampen inte att luta 

mer än 1:20. 

 

Den utformning för sophantering som man valt är inte den 

rådet förespråkar men rådet anser sig kunna godkänna 

rådande lösning.   

 

Rådet tackar för informationen. 

 

 

§ 10 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

fastigheten Hjorten 7, Karlavägen 79, i stadsdelen 

Östermalm, S-Dp 2007-36910-54 

Föredragande: Kristina Hoffmann Rex. 

Svar senast 13 oktober 2008 

Handikapprådet framför följande synpunkter att beaktas i den 

fortsatta plan- och byggprocessen:   

 

Rådet anser det önskvärt att man möjliggör för taxi och 

färdtjänst att angöra i garaget för besökande 

 

Rådet avråder från att entréplanens lokaler används till 

butiker då det är nivåskillnader i form av trappsteg från gatan 

upp till lokalerna. Rådet har inget mot att man använder dem 

som kontor om de görs tillgängliga via trapphus. 

 

Rådet förutsätter att den nya hissen har en panel som är 

anpassad för synskadade. 

 

Rådet framför sin uppskattning av husets mycket ambitiösa 

renovering ur tillgänglighetssynpunkt. 

 

Rådet tillstyrker detaljplanen i övrigt och tackar för 

informationen. 

 

§ 11 Inbjudan till samråd om förslagtill detaljplan för Björnen 

och Loen 1, Jakobsgatan 26 i stadsdelen Norrmalm, S-Dp 

2007-38142-54 
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Föredragande: Karl-Johan Dufmats 

Svar senast 14 oktober 2008 

   

Rådet har inga invändningar mot förslaget.  

 

Rådet tackar för informationen. 

  

§ 12         Rapporter 

Ordföranden informerade att Ingela Lindh kommer att i 

Sjöstadsrådet aktualisera frågan om varför referensgruppen 

från berörda handikappråd inte har sammankallats sedan 

hösten 2006 samt vilken grund projektledaren har haft för 

skrivningen om handikappaspekter i senaste lägesrapport till 

exploateringsnämnden . 

 

Ordföranden gick igenom protokollet för senaste mötet i 

Stadsbyggnadsnämnden. 

 

Rådet framförde stark kritik mot att hissen i hus 9 som bland 

annat går ner till Bolindersalen har varit ur funktion sedan 

början på maj 2008. Sekreteraren har varit i kontakt med 

Fastighetskontoret om att det är helt oacceptabelt att hissen 

inte fungerar och att reparation av den måste ha hög prioritet. 

Ännu har inget hänt. Rådet beslöt att lyfta frågan till 

förvaltningscheferna. Rådet lämnar ett protokollsutdrag till 

respektive kontor.   

 

         Remisser 

Inga remisser har kommit till Stadsbyggnadskontoret sedan 

förra rådsmötet.  
  
 

§ 13         Övriga frågor 

Ordföranden och vice ordföranden gick igenom programmet 

och frågorna inför sakkunnigmötet. 

  

 

 Mötet avslutades kl. 16.20 

           

           Vid protokollet 

 

 

          Anita Westergren 


